
PROTOKÓŁ NR 3/2016 

Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW 

W DNIU 17.03.2016 r. 
 

 

Zebranie rozpoczął Przewodniczący RKS p. A. Wiatr, witając wszystkich zebranych 

i przybyłych gości z Dyrektorem Biura ds. Ochrony Zdrowia UMK, p. Michałem 

Marszałkiem na czele. Odczytanie porządku obrad, który został przyjęty jednomyślnie.  

 

 Dyrektor Biura ds. Ochrony Zdrowia zapoznał zebranych z Miejskim Programem 

Ochrony Zdrowia – Zdrowy Kraków 2013-2015. Program taki jest realizowany 

od 2003 r., a kolejny jest opracowywany. 

 P. B. Szafranie zapytała jak są realizowane potrzeby seniorów w Mieście. 

 P. M. Marszałek stwierdził, że potrzeby są ogromne i Miasto w miarę możliwości stara 

się pomagać seniorom w potrzebie. Na NFZ ma bardzo mały wpływ, ale planuje 

uruchomić ośrodki zdrowia, w których będą pracowali lekarze o różnych specjalizacjach. 

Będę tam udzielane zintegrowane świadczenia dla osób starszych, finansowane przez 

Miasto i Państwo. 

 P. J. Dziwisz poruszył sprawę bezpłatnych szczepień przeciwko grypie i lecznictwa 

odwykowego. 

 P. M. Marszałek poinformował, że w Programie jest zapis o bezpłatnych szczepieniach, 

a lecznictwem odwykowym zajmują się specjaliści w wyodrębnionych poradniach. 

 P. A. Wiatr zadał pytanie czy jest informacja o kopertach życia, telefonach ratujących 

życie i czy ratownicy medyczni znają ten temat. 

 P. M. Marszałek poinformował, że trwa pilotaż Koperty Życia. 

 P. A. Wiatr zaproponował uruchomienie telefonu ratującego życie w normalnych 

komórkach 

 P. D. Noszka zapytała o opiekę zdrowotną w żłobkach, przedszkolach i szkołach. 

 P. M. Marszałek odpowiadając stwierdził, że Miasto od 2003 r. ma małe możliwości 

i ograniczony wpływ na ten temat. Żłobki są dotowane kwotą ok. 2 mln zł, a w szkołach 

podstawowych i gimnazjach pełnią dyżury pielęgniarki. 

 P. A. Wiatr podał informację dot. przygotowań do Ogólnopolskiego Kongresu Rad 

Seniorów, który odbędzie się 25.04. 2016 r. w Krakowie. Wśród materiałów są: program 

kongresu, zaproszenia, ankieta dla rad seniorów i formularz zgłoszeniowy. Kongres to 

promocja RKS i Miasta, prośba więc o zaangażowanie się wszystkich członków Rady.  

 P. A. Okońska-Walkowicz bardzo wysoko oceniła organizację Kongresu i służy pomocą 

w tej pracy.  

 P. B. Szafraniec stwierdziła, że jest ogrom pracy związanej z organizacją kongresu. 

Odzew w Polsce jest bardzo duży. Program Kongresu dotyczy działalności Rad na rzecz 

Seniorów. Musimy upominać się o prawa Seniorów, problemy mieszkalnictwa, domów 

pomocy społecznej, ustawy pielęgnacyjnej. Tematy te będą przesłane do Ministerstwa 

i innych Urzędów. Dlatego prosimy wszystkich członków o pomoc w tej organizacji. 

P. A. Wiatr prosi aby wszyscy członkowie Rady przemyśleli z jakimi tematami chcieliby 

się podzielić. 



 Propozycje w sprawie kolejnych spotkań z Dyrektorami Wydziałów Urzędu Miasta 

Krakowa przełożyć na późniejszy termin. 

 Podjęta została Uchwała w sprawie Partnerstwa RKS w Głosie Seniora. Uchwała została 

przyjęta przy trzech głosach wstrzymujących się. 

 P. B. Szafraniec poinformowała o tytule Krakowianki Roku 2015 jaki otrzyma 

p. M. Francuz. Złożyła jej życzenia płynące z serc wszystkich członków Rady. 

 

Na tym zebranie zakończono. 
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